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خبر

لاریجانی:

افزایش حقوق 400 هزار تومانی 
کارمندان لازم الاجراست

رییس مجلس شورای اسلامی مصوبه افزایش حقوق 400 
هزار تومانی کارکنان و بازنشستگان در لایحه بودجه 98 را 

لازم الاجرا دانست.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از شهروند البرز، نمایندگان 
بندهای  بررسی  در  روز گذشته  اسلامی  مجلس شورای 
الحاقی به لایحه بودجه سال 1398 کل کشور پیشنهاد 
حمیدرضا حاجی بابایی نماینده همدان را تصویب کردند که 
بر این اساس، حقوق همه کارکنان دولت و بازنشستگان در 

سال آینده باید 400 هزار تومان افزایش یابد.
نمایندگان مجلس تصویب کردند که حقوق ثابت گروه های 
حقوق بگیر از قبیل هیات های علمی، قضات و کارکنان کشوری 
و لشگری و بازنشستگان کشوری و لشگری کلیه دستگاه های 
اجرایی و همچنین وزارت اطلاعات و سازمان انرژی اتمی از 
ابتدای سال 98 به میزان چهار میلیون ریال افزایش می یابد، 
علاوه بر این افزایش جز یک ضریب ریالی سالانه مشمولین 
این بند نسبت به ضریب ریالی سال 97 به میزان تا 10 درصد 
افزایش می یابد. بر اساس لایحه دولت، قرار بود 20 درصد به 

حقوق کارکنان و بازنشستگان دولت اضافه شود.
برنامه و بودجه در  اما محمدباقر نوبخت رییس سازمان 
نامه ای به رییس مجلس اعلام کرد که دولت نمی تواند 
و  کارمندان  حقوق  تومانی  هزار   400 افزایش  مصوبه 

بازنشستگان دولت را اجرایی کند.
این نامه موجب شد تا امروز ناصر موسوی لارگانی نماینده 
فلاورجان تذکر دهد. وی با یادآوری مصوبه روز گذشته مجلس 
گفت: مجلس در این مصوبه راهکاری داد که با عدالت تناسب 
داشته باشد یعنی فردی که 20 میلیون حقوق می گیرد چهار 
میلیون به حقوقش اضافه نشود و کسی که یک میلیون تومان 

حقوق می گیرد 200 هزار تومان به حقوق وی اضافه شود.
وی اظهار داشت: هنوز جلسه روز گذشته مجلس تمام نشده 

بود که دولت اعلام کرد من به این مصوبه عمل نمی کنم.
رییس مجلس نیز پاسخ داد: دولت نمی تواند عمل نکند، 
داشت: هر کسی  اظهار  الاجراست. لاریجانی  قانون لازم 
حرفی زد روی آن حساب نکنید، بی جا کرده چنین حرفی 
زده است. مصوبات مجلس شورای اسلامی باید به تایید 

شورای نگهبان برسد.   

پروژه گذر سبز مهر شهر سه شنبه 
افتتاح می شود

رییس سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
کرج، از افتتاح فاز دوم پروژه گذر سبز بین فازهای مهر 

شهر در روز سه شنبه خبرداد.
عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری شهری شهرداری 
افتتاح پروژه گذر سبز مهر  از  کرج؛رییس این سازمان 
شهردر روز سه شنبه 14 اسفند خبرداد و گفت: فاز دوم 
این پروژه در مساحتی بالغ بر 8/1  هکتار به بهره برداری 

و در مدار خدمت رسانی برای شهروندان قرار می گیرد.
پیمان بضاعتی پوربا بیان اینکه پارکهای محله ای فرصت 
هایی برای شکوفایی مهارت ها و ارتباطات مردمی هستند 
افزود: از جمله مواردی که در این پروژه مد نظر طراحان و 
برنامه ریزان سازمان بوده توجه به پر نمودن اوقات فراغت 
شهروندان است و این پروژه دارای روشنایی و مجهز به 
بازی  زمین  نظیر  امکاناتی  از  برخوردار   ، پارکی  مبلمان 
کودکان و ست تندرستی، سرویس بهداشتی، آبخوری و 

سکوی استراحتگاه می باشد .
وی ضمن تاکید براهمیت توجه به سیمای شهری و افزایش 
سرانه فضای سبز در کرج بیان داشت: منطقه 4 شهرداری از 
سرانه و سطوح سبز قابل توجهی برخوردار است که شامل 
محوطه منازل، باغ سیب ، و ... می باشد اما در خصوص 
فضاهای فرهنگی ورزشی عمومی در این محدوده با کمبود 

مواجه هستیم .

خبر

البرز  استان  نماینده عالی دولت در 
حضور  و  بازدیدها  اساس  بر  گفت: 
مستمر در سطح استان، از مشکلات و 
دغدغه های بطن جامعه مطلع هستم 
بنابراین از مدیران انتظار می رود با 
جدیت بر مدار سیاست های مدون در 

جهت رفع موانع مردم حرکت کنند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از 
دکتر  البرز،  استانداری  اطلاع  پایگاه 
شهبازی در جلسه ستاد تنظیم بازار 
سالن  در  یکشنبه  صبح  که  استان 
برگزار  استانداری  دولت  شهدای 
شد، با اشاره به اینکه مدیران صمت 
پیگیر  باید  استان  و جهادکشاورزی 
البرز  افزایش سهمیه گوشت منجد 
به  باید  افزود: در توزیع کالا  باشند، 
جمعیت 3 میلیون نفری البرز توجه 

ویژه ای صورت گیرد.
وی ادامه داد: وزارت صمت باید طبق 
اطلاعات و آمار دقیق از استان نسبت 
به توزیع کالا و بویژه گوشت منجمد 
های  دستگاه  مدیران  و  کند  اقدام 
توجیه  باید  راستا  این  در  مربوطه 

دقیقی داشته باشند.
دکتر شهبازی با بیان اینکه استاندار 
رو  این  از  گفت:  است،  سیاستگزار 
دستگاه ها باید طبق سیاست ها و 
تکالیف معین به وظایف خود عمل 

کنند.
وی افزود: امروز اولین نمایشگاه بهاره 
در کرج آغاز به کار می کند ولی باید 
این امکان در نقاط مختلف شهر نیز 

ایجاد شود.
استاندار البرز اضافه کرد: تیم تصمیم 
باید  کنونی  شرایط  در  استان  گیر 
علاوه بر وظایف اداری با تعهد انسانی 

و اخلاقی اقدام و عمل کنند.
بعنوان  ما  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
کارگزاران نظام و خدمتگزاران مردم 
موظف به ایجاد بسترهای رفاه، نشاط 
و امنیت مردم هستیم، گفت: مصوبات 
این ستاد باید در قالب کارگروه های 
عضو،  های  دستگاه  در  تخصصی 

پیگیری و اجرایی شود.
دکتر شهبازی افزود: نظارت جدی بر 
روند امور اصناف داریم ولی به دنبال 
پرونده سازی برای این افراد منصف و 

عادل نیستیم.
وی با اشاره به اینکه اداره کل صمت 
و  توزیع  تولید،  بر  نظارت  به  موظف 
عرضه در استان است، عنوان کرد: صف 
هایی که در سطح استان برای دریافت 
کالا تشکیل می شود باید با مسئولیت 

مدیران مربوطه ساماندهی شود.
مردم  همه  گفت:  البرز  استاندار 
کشور  این  یک  درجه  شهروندان 
هستند بنابراین باید حرمت و عزت 

آنها حفظ شود.
باید  مسئول  بعنوان  ما  افزود:  وی 
تنویر  با  و  باشیم  ابهامات  پاسخگوی 
افکار عمومی راه نفوذ دشمنان از طریق 
هجمه های رسانه ای را مسدود کنیم.

بر  کرد:  خاطرنشان  شهبازی  دکتر 
مستمر  حضور  و  بازدیدها  اساس 
و  مشکلات  از  استان،  سطح  در 

دغدغه های بطن جامعه مطلع هستم 
بنابراین از مدیران انتظار می رود با 
جدیت بر مدار سیاست های مدون در 

جهت رفع موانع مردم حرکت کنند.
وی گفت: مدیران استان با تبیین و 
تشریح صحیح برنامه ها و با آگاهی 
مردم  حمایت  از  توانند  می  بخشی 

برخوردار شوند.
استاندار البرز با اشاره به اینکه نباید 
آنالیز،  بدون  اساسی  توزیع کالاهای 
تجزیه و تحلیل درست صورت گیرد، 
افزود: اکنون هزار و 800 تن شکر در 
البرز آماده توزیع است که این امر باید 

با همکاری فرمانداران انجام شود. 
وی ادامه داد: فرمانداران محور اصلی 
امور و تصمیم گیری ها در شهرستان 
ها هستند از این رو باید با شناسایی 
نقاط  در  توزیع  هدف  جامعه  دقیق 

مختلف استان محقق شود.
ما  از  مردم  گفت:  شهبازی  دکتر 
بعنوان مسئول، کار می خواهند که 
این تکلیف مهم شرعی و اخلاقی باید 
برنامه محور و به نحو مطلوب صورت 

گیرد.
توزیع  و  تهیه  برای  باید  افزود:  وی 
ریزی  برنامه  نیز  جانشین  کالاهای 

لازم را در استان داشته باشیم.
با  اگر  کرد:  اضافه  البرز  استاندار 
و  آرامش  برای  مجدانه  و  دلسوزی 
آسایش مردم اقدام کنیم مورد عنایت 

خداوند و حمایت مردم خواهیم بود.
های  بررسی  اساس  بر  گفت:  وی 
صورت گرفته شرایط کشور در تهیه و 
توزیع کالا عادی است ولی معاندان با 
تبلیغات و ایجاد فضای متشنج روانی 

درصدد اختلال در این روند هستند.

استاندار البرز:

تیم تصمیم گیر استان باید با تعهد انسانی
و اخلاقی وارد عمل شوند

از بی  انتقاد  با  امام جمعه فردیس 
به  نسبت  البرز  استانداری  توجهی 
فردیس  شهرداری  و  شورا  اوضاع 
دستی  چه  نمی فهمم  من  گفت: 
در کار است که استانداری اقدامی 
نمی کند و جلسه ای در این خصوص 
می خواهید  نمی دهد؟  تشکیل 
اینکه  خاطر  به  را  فردیس  مردم 

شورای  و  شهرداری  می خواستند 
مستقل داشته باشند مجازات کنید؟.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
اکبر  علی  حجت الاسلام  ایسنا،  از 
مدت هاست  فردیس  گفت:  ایمانی 
گرفتار برخی اختلافات در شورای 
وارد  است؛  و شهرداری شده  شهر 

با  حق  که  نمی شوم  بحث  این 
کیست ولی از استاندار البرز و هیئت 
نظارت بر کار شوراها می خواهم به 

این موضوع رسیدگی کنند.
ایمانی افزود: آقای استاندار منتظر 
نه  فردیس  شهرداری  چیست؟ 
دلیل  به  بلکه  پولی  بی  خاطر  به 
توسط  بودجه  متمم  تصویب  عدم 
عیدی  و  پرداخت حقوق  در  شورا 
کارکنان خود ناتوان شده است؛ این 
باید  کنند؟  کار  چه  باید  کارکنان 
حتماً به خیابان بریزند تا استانداری 

اقدام کند؟
چه  نمی فهمم  من  داد:  ادامه  وی 
دستی در کار است که استانداری 
در  جلسه ای  و  نمی کند  اقدامی 
نمی دهد؟  تشکیل  خصوص  این 
به  را  فردیس  مردم  می خواهید 
خاطر اینکه می خواستند شهرداری 
باشند  داشته  مستقل  شورای  و 
مجازات کنید؟ قطعاً اینطور نیست 
و اگر چنین قصدی ندارید به این 

انجام  اقدامی  و  کرده  مردم کمک 
دهید.

امام جمعه فردیس افزود: معنا ندارد 
که این همه اختلاف وجود داشته 
باشد، شهر قفل شود و استانداری 
تشکیل  ندهد؛  انجام  کاری  هیچ 
دارد؟  زحمت  چقدر  جلسه  یک 
اگر شهردار متخلف است شهردار را 
بردارید و اگر شورا زورگویی می کند 
با کسانی که زور می گویند برخورد 
کنید، این معنا ندارد که طرفداری 
از جریان یا شخص خاصی کنیم ما 

باید طرفدار مردم باشیم.
مجموعه  کرد:  خاطرنشان  ایمانی 
حقوق  میلیون  ده ها  ماهانه  شما 
این  دهید  سامان  باید  می گیرند؛ 
نمی شود که کارها به حال خود رها 
شود؛ شهروندان فردیس از استاندار 
می خواهند به این موضوع ورود کند، 
از این مساله نگذرید و برای شورا و 
شهرداری فردیس براساس حق فکر 

و رفتار کنید.

انتقاد تند امام جمعه فردیس از ادامه حواشی در شورای شهر؛

ایمانی:امورفردیسقفلشدهواستانداریهیچکارینمیکند!
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3 اقتصادی

محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی
و تحلیل گر بازارسرمایه

۲0 - روی بازار کوچکتر تمرکز کنید.
برای هر گرایشی دست کم یک ضد گرایش وجود دارد. 
گاهی بهتر است روی بازار کوچکتری تمرکز کنید که 
هیچ کس به آن توجه نمی کند چون تمام تمرکزشان را 
روی گرایش بزرگ تر گذاشته اند. سایت هایی را که ممکن 
است برای مخاطبین تان جذاب باشند بررسی کنید و 

ببینید چرا آدم ها به آنها سر می زنند.

شما  به  مشتریان تان  که  شوید  مطمئن   -  3۲
دسترسی دارند.

نام، نشانی، و شماره ی دورنگارتان را روی تمام اقلام، 
من جمله روی ورقه های بسته بندی و فاکتورها چاپ 
کنید. به مشتریان تان کارت ویزیت و رولودکس )جای 
نگهداری کارت ویزیت( بدهید.  چون مشتریانی که به 
دنبال شماره ی تماس شما می گردند ممکن است ابتدا 

با شماره ی رقیب تان برخورد کنند.

33 - درمورد مشتریان تان بیشتر یاد بگیرید.
در مورد مشتریان تان چیزهای بیشتری از بلد بودن شغل 

و حرفه ی آنها یاد بگیرید. به روزنامه های محلی توجه 
کنید و بگذارید مشتریان بدانند که شما درباره ی آنها 

مطالعه می کنید.

34 - یک متخصص باشید!
ارائه ی سمینارها شرکت شما را به عنوان یک متخصص 
به روابط  در آن حوزه معرفی خواهد کرد. سمینارها 
مستحکم با مشتریان فعلی، جذب مشتریان بالقوه، و 
افزایش میزان تماس شما با مشتریان کمک می کند. 
موضوعی را انتخاب کنید که در بین مشتریان بالفعل 
و بالقوه ی تان از مقبولیت گسترده ای برخوردار باشد. از 
طریق ایمیل یا شخصا با شرکت  کنندگان در سمینار 

ارتباط  خود را ادامه دهید.

3۵ - عملکردتان را بهتر کنید!
خواست،  مشتری  هرجا  که  باشید  داشته  آمادگی 
هر وقت مشتری خواست، و با آنچه مشتری از شما 
خواست حاضر شوید. از آنجا که آدم ها را با محصولات 
و خدمات سفارشی 24 ساعته ی هفت روز هفته از 
دست خواهید داد، بازاریابی سر وقت و به موقع امری 

ضروری است.

3۶ - به صحبت های مشتریان تان گوش بدهید.
به پرسش هایی که مشتریان جدید از شما می پرسند 
تجربه ی  راجع به  است  ممکن  آنها  کنید.  توجه 
ناخوشایندی که از یک شرکت دیگر داشته اند با شما 
سیاست های  و  اصول  درباره ی  اگر  کنند.  صحبت 
خدمات، معاوضه، و عودت سوال کردند، با کارکنان تان 
جلسه تشکیل بدهید و به دنبال عباراتی باشید که 

ممکن است “سر نخ” به حساب بیایند. اگر به چنین 
آگاهی مسلح باشید می توانید به مشتریان تان این طور 
نشان دهید که مشکل را بدون هیچ زحمت یا دشواری 

حل خواهید کرد.

شگفت انگیز  نتایج  به  رسیدن  برای   -  37
مشتریان تان را رتبه بندی کنید.

به مشتریان بر مبنای چند معیار یک طبقه بندی مانند 
“الف”، “ب”، “پ”، “ت” و غیره اختصاص بدهید. این 
معیارها شامل سودآوری، زمان صرف شده برای پرداختن 
به سفارش ها، و درخواست های خاص می شوند. فورا 
به این مسئله پی خواهید برد که برخی مشتریان با 
حساب های تراکنش بالا، کمک چندانی به خط کف 
همه ی  به  تا  بریزید  برنامه ای  نمی کنند.  فروش تان 
کارکنان تان اطلاع بدهید سودآورترین مشتریان تان چه 
بهترین  کسانی هستند و کدام ها شایسته ی دریافت 

خدمات از سوی شرکت هستند.

3۸ - یک نظرسنجی درست کنید.
برای مشتریان تان یک نظرسنجی ایمیل کنید تا بفهمید 
چه چیزهایی باعث انگیزه ی آنها می شوند. آنها کجا کار 
می کنند؟ چه مجلاتی می خوانند؟ در چه گروه سنی 
هستند؟ این اطلاعات به شما خواهد گفت کجا و چگونه 
به اهداف تان برسید. برای تکمیل نظرسنجی یک پاداش 

یا تخفیف در نظر بگیرید.

برای  باید  پس  است،  هم  ما  برای  این   -  39
مشتریان مان هم مهم باشد!

فقط به خاطر این که مسائلی در سازمان ما مهم هستند 

به صورت خودکار به مشتریان مان مربوط نمی شوند. این 
نتیجه ی فرعی “تفکر فازی” و مشکلی است که حاکی 
از کم تجربگی مدیران است. وقتی به یک پروژه توجه 
می کنید از منظر مشتریان به آن نگاه کنید، نه از منظر 
شرکت. این قانون “به مشتری بها بده و او به شرکت بها 

خواهد داد” است.

مشتری  یک  از  که  سفارشی  مهم ترین   -  40
می گیرید سفارش دوم است.

چرا؟ چون یک خریدار باردومی دو برابر بیشتر از یک 
خریدار بار اولی احتمال دارد دوباره خرید کند. پس برای 
خرید دوم یا استفاده از روش های پیش گفته بازار یابی 

کنید. 

41 - اگر نتوانم با پیشنهاد یک رقیب کنار بیایم 
چطور؟

آخر  روز  برای چهار  تخفیف  رقیب شما %۵0  اگر 
هفته ارائه دهد و شما نتوانید به این مدت موجودی 
کاهش  چنین  عهده ی  از  یا  کنید  فراهم  را  لازم 
بهتر  پیشنهاد  بکنید؟ یک  باید  برآید، چه  قیمتی 
برای دوره ای کوتاه تر بدهید. پیشنهاد ۶0% تخفیف 
فقط برای روز شنبه را ارائه بدهید. هنوز هم می توانید 
تعداد زیادی از مشتریان رقیب را در یک روز شلوغ 
فروش از آن خود کنید و جای بهتری برای کسب و 

کار فراهم خواهید آورد.
***

n توصیـه طلایـی: روش هـای بازاریابـی خـود 
را مرتـب عـوض کنیـد و در اسـتفاده از این روش ها 

خلاق باشـید.

روش های کم هزینه برای بازاریابی )4(

علی قوامی
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ورزشی

تیم شهدای زرکان البرز روز گذشته در 
شیراز در دور برگشت اولین مسابقه را 
در گروه 3 لیگ 3 کشور مقابل تیم 
در شیراز  مرودشت  پویندگان تلاش 
پیروزی  با  پایان  در  که  کرد  برگزار 
نماینده البرزی همراه بود. البته گفتنی 
مالک  دیدار،  این  پایان  در  که  است 
شهدای رزکان البرز، »حمید کریمی« 
از شیرازیها و رسم میهمان نوازی آن 
رفت  دور  در  داشت.  گلایه  کمی  ها 
این گروه تیم شهدای رزکان با انجام 
جمعا  و  باخت   1 تنها  و  مسابقه   9
کسب 18 امتیاز دز رده دوم نیم فصل 
مسابقات گرفت و نهایتا تقابل این تیم 
با »پویندگان تلاش« با پیروزی دو بر 
یک و نمایش دلچسب و تماشاگرپسند 
رزکانی ها همراه بود. گفتنی است که 
تیم شهدای رزکان با بازیکنان مستعد 
و متشکل از باتجربه و با انگیزه در کنار 
توانمندی چون  و  مدار  اخلاق  مربی 
»مجید دودانگه« و مدیری پرتلاش، 
البرز  استان  خیرین  از  و  اخلاقمدار 
آقای »حمید کریمی« در تلاش برای 
های  لیگ  بالاتر  مراحل  به  راهیابی 
نیز  و »دنیای هوادار«  کشوری است 
به سهم خود در این راه برای این تیم 
با انگیزه و نماینده این استان آرزوی 

موفقیت دارد.

یادداشت سرمربی تیم
»شهدای رزکان البرز«؛

هم قسم شدیم تا برای البرز 
افتخار آفرینی کنیم

برای  که  دقیقی  ریزی  برنامه  با 
داشتیم  فصل  درنیم  برگشت  دور 
قسم  هم  وباانگیزه  منظم  تمرینات 

شدیم تا افتخاری آفرینی برای استان 
نماییم وثابت کنیم که  سرافرازالبرز 
انجام  بزرگی  کارهای  توانیم  مامی 
بدهیم و با مدیریت باشگاه وکادرفنی 
وبازیکنان شایسته ام به دنبال کسب 
البرز  فوتبال  برای  دو  لیگ  سهمیه 
متفاوتی  فوتبال  هم  امروز  باشیم  
درصدد  شیراز  پویندگان  تیم  دیدم. 
بردهای  نحوی  هر  به  که  بودند  آن 
تیمم را متوقف کنند از بد اخلاقی 
محل  زمین  تغییر  کردن  که  هایی 
خاکی  کاملا  زمین  یک  به  مسابقه 
البته این زمین خاکی برایم تجدید 
خاطره بود به زمان گذشته که چه 
هاي  زمین  این  های  فوتبالیست 
دادن  ملی  های  تیم  تحویل  خاکی 
ولی هدف امروز تیم شیرازی حرکت 
ناجوانمردانه بود وفقط بازیکنانم را با 
الفاظ رکیک تخریب میکردند اما درود 

به شرف بازیکنانم که فقط وفقط به 
برد و در نهایت به قهرمانی فکر مي 
کنند. این نشان از شخصیت تیمی 
شهدای رزکان است واما اتفاق بدتر 
از  تر  رکیک  الفاظ  کردن  حواله  و 
سوی بازیکنان داخل زمین و کادرفنی 
این  و  بود  مسابقه  داور  به  حریف 
موضوع بیش ازبیش آزارم مي داد ولی 

به خیر گذشت.
لیگ  رزکان شخصیت  شهدای  تیم 
های بالاتر حتی لیگ یک را دارد. من 
با این تیم وهمت مدیریت و کادرفنی 
فتح  را  ها  قله  بازیکنانم  وشجاعت 
خواهم کرد؛ ما یک تیم کامل هستیم 
دستور  در  اخلاق  اول  نظر  همه  از 
کارمان است انضباط تیمی را فدای 
عقایدم  روی  کنم؛  نمي  وباخت  برد 
احترام به تیم مقابل و پیشکسوتان 
ایستاده ام وبه موضوعاتی را که امروز 

شاهدش بود هیچ وقت مرا به حاشیه 
استوارتر  عقایدم  وبر  برد  نخواهد 

خواهم ماند.
به مسولان فدراسیون توصیه مي کنم 
مراقبت بیشتری از داوران و تیم های 
مهمان در دستور کارشان قرار بدهند  
و نظارت ها را قوي تر نمایند تا خدایی 
ناکرده اتفاق ناگواری به جهت درگیري 
ها وبد اخلاقی ها پیش نیاید. قداست 
داوران را باید همه تیم ها واستان ها 
از  اول  ها  حرمت  وحفظ  بنهند  ارج 
من مربی شروع م یشود بعد بازیکنان 
وتماشاگران؛ امروز نیاز جامع ورزش 
وفوتبال درس اخلاق، فرهنگ، آموزش 
و بازی جوانمردانه را کم دارد و کم کم 
درحال فراموشي است. تیم ما با احترام 
به همه تیم ها اخلاق را سرلوحه کار 
مولای  ما  والگوی  داده  قرار  خودش 

متقیان علی ابن ابیطالب است.

پویندگان تلاش 1 - 2 شهدای رزکان البرز

3امتیازشیریندرشیراز؛

»شهدایرزکانالبرز«درمسیرخوشبختی

نگرانی در پرسپولیس؛ 

وابستگی به آزادی
در مسابقه خانگی با نفت آبادان، پرسپولیس دوباره به 
همان فرمی برگشت که هوادارها انتظارش را می کشیدند. 
در قیاس با چند نمایش کسل کننده هفته های گذشته، 
این بار تیم برانکو موقعیت های به مراتب بیشتری خلق 
زد.  رقم  آزادی  در  را  زیادی  لحظه های جذاب  و  کرد 
ستاره های سرخپوش 3بار تیر دروازه حریف را به لرزه 
درآوردند و بارها دروازه بان جوان نفت را وادار به واکنش  
و  نتیجه سنگین   با یک  بازی می توانست  این  کردند. 
یک طرفه به سود پسران پروفسور تمام شود اما آنها در 
نهایت تنها یک بار توپ را از خط دروازه تیم مقابل عبور 
دادند و حتی از روی نقطه پنالتی، نتوانستند این اختلاف 
را بیشتر کنند. برای تیمی که یک بار قهرمانی لیگ را 
تنها به خاطر »تفاضل گل« از دست داده، تفاضل باید 
اهمیت به مراتب بیشتری داشته باشد. در رقابت حساس 
تیم  تعیین  که  نیست  بعید  هجدهم،  لیگ  نزدیک  و 
قهرمان به فاکتورهایی مثل تفاضل کشیده شود. شرایط 
قرمزها در تفاضل گل در بین مدعیان قهرمانی لیگ، تنها 
از پدیده و تراکتورسازی بهتر است. در مورد این تیم، 
نگرانی دیگری هم وجود دارد. به نظر می رسد آنها در این 
فصل برای رسیدن به نتایج مطلوب، تا حدودی به بازی 

در ورزشگاه آزادی وابسته شده اند.
پرسپولیس صدرنشین دیدارهای خانگی این فصل لیگ 
برتر به شمار می رود. آنها در خانه 29امتیاز تصاحب کرده اند 
و بیرون از خانه، تنها 12امتیاز به دست آورده اند. تیم برانکو 
پیروزی  با  را  آزادی  استادیوم  هر 4دیدار گذشته اش در 
پشت سر گذاشته اما در 4دیدار اخیرش خارج از خانه، 
تنها یک بار به عنوان تیم برنده از زمین خارج شده است. این 
تیم در 2 بازی آینده اش، باید در ورزشگاه وطنی قائمشهر 
و استادیوم سردار جنگل رشت به میدان برود. اگر روند 
امتیازگیری پرسپولیس در زمین تیم های حریف در همین 
2هفته بهتر نشود، امیدهای این تیم برای سومین قهرمانی 
پیاپی در لیگ برتر به شدت کمرنگ خواهد شد. سرخ ها در 
ادامه فصل نیز باید دیدارهایی را  در زمین تراکتورسازی 
و ذوب آهن برگزار کنند و بدون بازگشت به فرم آرمانی 
در دیدارهای دور از خانه، قهرمانی برای این تیم ممکن 
نخواهد بود. تیم پروفسور این هفته ها برای نتیجه  گرفتن، 
بیشتر از همیشه به استادیوم آزادی نیاز داشته است. قدرت 
آنها در خانه، فوق العاده به نظر می رسد اما برای رسیدن به 
تعادل، آنها باید در زمین تیم های رقیب نیز به همین اندازه 

قدرتمند نشان بدهند.
قرمزهای پایتخت در لیگ برتر هجدهم، 9بازی خارج از 
خانه انجام داده اند و تنها 2بار در این بازی ها برنده بوده اند. 
۶تساوی و یک شکست نیز نتایج دیگر این تیم در زمین 
رقبا محسوب می شود. این در حالی است که فصل گذشته 
آنها از 9بازی اول خارج از خانه، 7پیروزی و 2تساوی دشت 
کرده بودند. درواقع در لیگ برتر هفدهم، سهم این تیم 
از 9مسابقه نخست در ورزشگاه حریفان 23امتیاز بود و 
حالا این تیم از همان تعداد مسابقه، تنها 12امتیاز به دست 
آورده است. اگر نتایج فصل گذشته پرسپولیس بیرون از 
خانه در این فصل نیز تکرار شده بود آنها تا همین هفته 
11امتیاز بیشتر داشتند و با فاصله ای زیاد نسبت به رقبا، 
»دست یافتنی تر«  راز  بودند.  ایستاده  جدول  صدر  در 
شدن تیم برانکو در جدول، ضعف در دیدارهای خارج از 
ورزشگاه آزادی است؛ ضعفی که باید برطرف شود تا این 
تیم، دوباره در نقش همان تیم قدرتمندی فروبرود که حتی 
السد قطر را نیز در زمین حریف شکست می داد. به نظر 
می رسد سرنوشت این فصل پرسپولیس، بیشتر از هر چیز 
به نتایجی بستگی دارد که این تیم در هفته های پیش رو در 
زمین تیم های حریف تجربه می کند؛ نتایجی که قواره های 
واقعی این تیم برای رسیدن به سومین قهرمانی متوالی را 

عیان خواهند کرد.

دریچه

سرمربی تیم ملی تکواندو گفت: جام 
از  یکی  جهانی  فدراسیون  ریاست 
مراحل انتخابی برای حضور در مسابقات 
جهانی بود و همین موضوع باعث شد 

مبارزات جذابی را شاهد باشیم.
فریبرز  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
عسکری ضمن بیان مطلب فوق افزود: 
رقابتهای کیش به لحاظ کمی شاید 
شد  برگزار  کمتری  نفرات  حضور  با 
داشت  مناسبی  کیفی  شرایط  ولی 
شاهد  را  بالایی  سطح  مبارزات  و 
مسیر  در  نیز  تکواندوکاران  و  بودیم 
کسب سهمیه المپیک هم 40 امتیاز 

ارزشمند کسب کردند.
اولویت  داد:  ادامه  ملی  تیم  سرمربی 
برنامه های کادر فنی حضوری موفق 
است  جهان  قهرمانی  رقابتهای  در 

در روش  تغییری  دلیل  به همین  و 
آماده سازی تیم ایجاد نشد و با 70 
تا 80 درصد آمادگی اعضای تیم در 
این مسابقات شرکت کرده بودیم که 
شاهد بودیم تکواندوکاران یک محک 
جدی خوردند و در کل به اهداف مورد 

نظر رسیدیم.
وی در خصوص فرزان عاشورزاده هم 
گفت: یکی از نکات جالب این رقابتها 
برگشت فرزان بود که با کسب مدال 
طلای وزن ۵8- کیلوگرم ثابت کرد 
هنوز هم مدعی جدی این وزن است و 
خوشحالم که این جوان خود را دوباره 
پیدا کرد و با حضور در اردوی تیم ملی 
درون  مسابقات  در  خودش  شانس 
اردویی برای رسیدن به ترکیب اصلی 

امتحان کند.

عسکری در خصوص ارزیابی وزن به 
وزن خود از این رقابتها گفت: از میان 
سه تورنمنتی که قرار بود در کیش 
جام  و  باشگاه ها  جام  شود،  برگزار 
ریاست فدراسیون جهانی را پشت سر 
گذاشتیم و باید منتظر جام فجر باشیم 
تا در خصوص عملکرد تکواندوکاران 
دقیق تری  ارزیابی  مختلف  اوزان  در 

داشته باشیم.

به  واکنش  در  ملی  تیم  سرمربی 
مبارزات درخشش مهران برخورداری 
ریاست  جام  در  مهران  گفت:  جوان 
ششم  وزن  در  و  جهانی  فدراسیون 
عملکرد خوبی داشت و او را در جام 
فجر نیز نظر داریم. در کل به هر جوانی 
که ثابت کند موفقیتش اتفاقی نیست، 
سن  و  اسم  به  و  می کنیم  اعتماد 

توجهی نداریم.

سطحمسابقاتبالابود

عسکری: برای انتخاب تیم 
ملی به نام ها توجه نداریم
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تحت هیچ شرایطی به تیم امید 
بازیکن  نمی دهیم

باوجود اعتراض مسئولان تیم فوتبال امید ایران باشگاه سایپا تاکید 
دارد که تحت هیچ شرایطی بازیکنانش را به این تیم نمی دهد.

به گزارش »دنیای هوادار«، اردوی آماده سازی تیم فوتبال امید 
برای حضور در مسابقات مقدماتی المپیک در شرایطی از امروز 
آغاز شد که علاوه بر بازیکنان استقلال )به استثنای مهدی قائدی(، 
بازیکنان سایپا هم از حضور در این اردو خودداری کرده اند. این 
مسئله گلایه زلاتکو کرانچار و حمید استیلی سرمربی و مدیر 
تیم امید را به دنبال داشت. استیلی حتی از احتمال محرومیت 

بازیکنان سایپا با حکم کمیته انضباطی خبر داد.
علی حاتم سرپرست تیم فوتبال سایپا در این خصوص به 
خبرنگار مهر، گفت: بازی های لیگ فشرده است. در مرحله پلی 
آف لیگ قهرمانان آسیا که هیچکس کمک ما نکرد. تا علی 
دایی هم 4 بازیکن جوان را پرورش می دهد و می خواهد در 
لیگ از آنها استفاده کند، سر بزنگاه اردوی ملی می گذارند. نمی 

دانم چه بگویم. ما به بازیکنان خودمان نیاز داریم.
وی افزود: کرانچار یک ماه دیگر بازی دارد و دنبال گرفتن 
بازیکنان باشگاه ها است. ما که دو، سه روز دیگر بازی داریم باید 
چه کار کنیم؟ وقتی تیم امید برای گرفتن بازیکنان سایپا نامه 
زد، ما هم پاسخ دادیم به علت فشردگی مسابقات نمی توانیم 
آنها را در اختیارتان بگذاریم. چهار بازیکن ما به صورت فیکس 
در تیم سایپا بازی می کنند.سرپرست سایپا در پاسخ به این 
سوال که آیا نگران محرومیت بازیکنانتان نیستید؟ گفت: تحت 

هیچ شرایطی به تیم امید بازیکن نمی دهیم.

پرداخت پاداش قهرمانی
تیم ملی فوتسال بانوان

رئیس فدراسیون فوتبال با حضور در جمع تیم ملی فوتسال 
بانوان قول داد بحث پاداش آنها را به سرعت پیگیری خواهد کرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، 9 ماه از قهرمانی تیم ملی فوتسال 
بانوان در رقابت های جام ملت های آسیا می گذرد. ملی پوشان 
آوردند که   به دست  را  این عنوان  کشورمان در شرایطی 
فدراسیون فوتبال پاداش 22 میلیونی برای آنها در نظر گرفت.
اما با گذشت ماه ها از قهرمانی تیم ملی بانوان کشورمان، 
این وعده عملی نشد و فوتسالیست های کشورمان در طی 
این مدت تنها وعده و وعید از سوی مسئولان فدراسیون 
شنیدند. وعده پرداخت پاداش تیم ملی فوتسال بانوان به 
قدری طولانی شد که اعتراض بازیکنان این تیم را به همراه 
داشت. به طوری که تعدادی از ملی پوشان به نشانه اعتراض 

در اردوهای تیم ملی حاضر نشدند.
این در حالی که شنیده ها حاکی از این است با توجه به 
رئیس  فوتسال،  ملی  تیم  بازیکنان  مکرر  اعتراض های 
فدراسیون با حضور در اردوی تیم ملی قول پیگیری جدی 

این موضوع را داده است.

برنامه بازی های هفته بیست ویکم 
لیگ برتر تغییر نمی کند

برنامه بازی های هفته بیست ویکم مسابقات فوتبال لیگ برتر 
باشگاه های کشور تغییر نخواهد کرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، بعد از مخالفت برانکو ایوانکوویچ 
با برگزاری دیدار نساجی مازندران - پرسپولیس در تاریخ 
ششم فروردین ماه سال جدید، وینفرد شفر هم با برگزاری 
دیدار تیمش برابر نفت مسجدسلیمان در تاریخ یادشده 
مخالفت کرد و از این رو سرخابی ها در هفته بیست ویکم 
از قبل اعلام شده )روز جمعه 17  لیگ در همان تاریخ 

اسفند( به میدان خواهند رفت.
پدیده  باشگاه  شدید  مخالفت  با  که  است  حالی  در  این 
شهرخودرو با به تعویق افتادن دیدار این تیم با ذوب آهن و 
با برگزاری آن در ایام نوروز، برنامه این مسابقه تغیییر نکرده و 
دو تیم روز پنجشنبه هفته جاری به مصاف هم خواهند رفت.

خبر

سرمربی تیم ملی فوتبال امید می گوید 
غیبت بازیکنان استقلال در اردوی این 

تیم هماهنگ شده است.
زلاتکو  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
آمدن  با  ما  کرد:  اظهار  کرانچار 
برای  ما  برنامه های  اردو،  به  بازیکنان 
اجرایی شدن آماده شده است و حالا 
می خواهیم خودمان را برای بازی های 
به  فقط  ما  کنیم.  آماده  مقدماتی 
بازیکنان استقلال اجازه دادیم که در 
لیگ  در  باید  آن ها  باشند.  تیم شان 
قهرمانان آسیا بازی کنند و بازیکنان 
ما  با  را  اردو  به  نیامدنشان  تیم  این 

هماهنگ کرده اند.
بازیکنان  از  غیر  به  داد:  ادامه   وی 
در  از  سایپا  باشگاه  فقط  استقلال، 
امتناع  بازیکنانش  دادن  قرار  اختیار 
کرده است و از چهار بازیکن ملی پوش 
خودش را به تیم   ملی نداده است. در 
این زمینه قطعا در سطح فدراسیون 
فوتبال و تصمیماتی که مدیر تیم   ملی 
امید آقای استیلی می گیرند، مشکل را 
حل خواهیم کرد یا آن ها به اردو ملحق 
خواهند شد یا تصمیم دیگری برای بعد 
بازیکنان  بین  در  شد.  خواهد  گرفته 
مواجه  مصدومیت  با  صیادمنش  هم 
است که  قرار است به ما مراجعه کند 
تا تحت تدابیر مسئولان پک و مربی 

بدنساز تمرینات خود را انجام دهد تا 
چند روز آینده  به آمادگی کامل برسد. 
قطعا ما صیادمنش را کنار نگذاشته ایم 
و تلاش می کنیم ظرف دو هفته  آینده 

او را آماده بازی ها کنیم.
کیخسروی،  علی  داد:  ادامه   کرانچار 
با مشکل  دروازه بان دوم سپاهان هم 
مصدومیت مواجه است که می خواهیم 
روی این بازیکن کار کنیم تا هر چه  

سریع تر به تیم ملحق شود.
وی درباره کیفیت زمین محل تمرین 
در  و  کرد  اشاره  هم  امید  تیم   ملی 
اخیر،  این باره  گفت : ظرف دو هفته  
چهار یا پنج زمین را دیدم که شاید 
بتوانیم زمین با کیفیت تری پیدا کنیم 
اما متاسفانه همه زمین ها شرایط خوبی 
نداشتند و هیچ کدام بهتر از زمینی که 
در حال  حاضر در آن تمرین می کنیم 
نبوده است. طبیعتا زمین تمرین تیم  
 ملی از مرغوبیت خوبی برخوردار نیست 
اما  در هفت مسابقه تدارکاتی که غالبا 
برنده بودیم ما روی این زمین تمرین 
کردیم. هم اکنون هم باید خودمان را با 
شرایط موجود تطبیق دهیم اما از هفته  
آینده قرار است از شماره دو آکادمی 
هم استفاده کنیم تا بتوانیم تمرینات 
این زمین  را در  تاکتیکی و تکنیکی 
اجرایی کنیم. در حال  حاضر هم قرار 

است بعد از ظهرها در ساختمان پک 
کار  دستور  در  را  بدنسازی  تمرینات 

خودمان قرار بدهیم.
سرمربی تیم   ملی امید در ادامه و در 
پاسخ به این سوال که آیا از رقبای ایران 
دارد  شناختی  المپیک  مقدمات   در 
ترکمنستان  درباره  ما  گفت :  یا خیر، 
به دست  را  آنالیزی  اطلاعات  و یمن 
بگویم  باید  هم  عراق  درباره  آوردیم. 
تیم  این  با  تدارکاتی  مسابقه  دو  که 
داشته ایم. بنابراین عراق هم برای ما 

است  قرار  هم  نفراتی  نیست.  ناآشنا 
اعزام کنیم تا در اردوی پیش از بازی ها 
بازی  و  می شود  برگزار  قطر  در  که 
دوستانه خواهند داشت،   این تیم را 
آنالیز کنم. ما مکلف هستیم به واسطه 
این که میزبان هستیم تیمی باشیم که 
خودش را به حریف دیکته می کند و 
شیوه خودمان را باید به حریف دیکته 
کنیم. باید حریفان را ساقط کنیم از آن 
تفکری که می خواهند به عنوان تیم 

اول صعود کنند.

بایدحریفانراساقطکنیم

کرانچار: خودم به بازیکنان استقلال اجازه دادم که به اردو نیایند

پرسپولیس  فوتبال  تیم  پیشکسوت 
گفت: بازی های لیگ قهرمانان آسیا 
باید  سرخپوشان  و  نیست  راحت 
استارت محکمی در این رقابتها بزنند.

حمید  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
درخشان در خصوص دیدار سه شنبه 
لیگ  در  پرسپولیس  جاری  هفته 
قهرمانان فوتبال آسیا مقابل پاختاکور 
دیدار  پرسپولیس  گفت:  ازبکستان 
سختی مقابل این تیم خواهد داشت. 
از  سخت تر  همیشه  آسیا  در  بازی 
رقابت های داخلی است. شاید خیلی ها 
فکر کنند پاختاکور حریف آسان تری 

نسبت به السد قطر و الاهلی عربستان 
است اما هیچ دیداری در این تورنمنت 

ساده نیست.
پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس 
بازی های  باید  پرسپولیس  افزود: 
کند.  شروع  قدرتمندانه  را  خود 
پاختاکور  با  بازی  در  باید  بنابراین 
با  حریفانش  تا  برسد  پیروزی  به 
چاشنی احتیاط به مصاف این تیم 
پرسپولیس  استارت محکم  بیایند. 
می تواند روحیه این تیم را در ادامه 
قهرمانان  لیگ  حساس  بازی های 

آسیا به بالاترین حد برساند.

قهرمانی  نایب  درباره  درخشان 
پرسپولیس در فصل گذشته و انتظار 
از این تیم در لیگ قهرمانان 2019 
کار  این موضوع  اذعان داشت:  آسیا 
را برای پرسپولیس سخت تر می کند. 
بیشتری  قدرت  با  تیم  این  حریفان 
میدان  به  بازی ها  سایر  به  نسبت 
می آیند تا پرسپولیس را ببرند. هوش 
این  بازیکنان در  توانایی های فنی  و 
تورنمنت بسیار هم است که امیدوارم 
پرسپولیس تمرکز لازم را برای تمام 

بازی ها داشته باشد.
وی در خصوص بازی های پرسپولیس 

در نیم فصل دوم اظهار داشت: گذشت 
زمان باعث شده تا این تیم روز به روز 
بازیکنان  کند.  پیدا  بهتری  شرایط 
نفت  با  بازی  در  پرسپولیس  جدید 
آبادان نشان دادند می توانند خودشان 
را با تاکتیک های مد نظر کادر فنی 
مانند  پرسپولیس  کنند.  هماهنگ 
رقبای اصلی خود در آسیا تغییرات 
زیادی داشته است. پرسپولیس روند 
نداشته  تاکنون  را  رفت  دور  مثبت 
است. این موضوع هم طبیعی است 
اما امیدوارم پرسپولیس در این دوره 

پرفشار کمترین ضرر را کند.

درخشان:
تغییرشیوهبازیپرسپولیسطبیعیاست
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ورزشی

سرمربی تیم ملی فوتبال دختران جوانان در 
توئیتی از کابران برای تامین پوشاک واحدی 

برای تیمش کمک خواست.

استمداد سرمربی تیم فوتبال دختران ایران 
از مردم برای تامین پوشاک ملی پوشان!

پلاس؛  جی  ورزشی  سرویس  گزارش  به 
کتایون خسرویار، سرمربی جوان و دورگه 
ایرانی – آمریکایی تیم ملی فوتبال دختران 
جوانان است که با سابقه فعالیت در آمریکا 

هدایت تیم ملی ایران را بر عهده گرفته است.
در شرایطی که فدراسیون فوتبال نتوانسته 
با شرکت واحدی برای تامین البسه ورزشی 
تیم های ملی به توافق برسد، هر کدام از 
رشته های ورزشی از یک برند خاص بهره 
می برند که به عبارتی می توان از اصطلاح 
»ترشی هفت بیجار« برای لباس تیم های 

ملی فوتبال ایران استفاده کرد!
خسرویار در توئیتی که به تازگی منتشر 
کرده، آورده است: بازیکن تیم ملی دختران 

ایران پوشاک مجید را به تن دارد. از کفش 
های نایک استفاده می کند و از کاورهای 
فیک آدیداس را نیز بهره می برند. سرمربی 
تیم ملی آل اشپورت پوشیده و تنوع برند 
دیده می شود. آیا با این شرایط می توان 
برای رسیدن به هدفمان آماده شویم؟ آیا 

کسی می تواند به تیم ملی کمک کند؟
در  خارجی  و  ایرانی  کاربران  از  تعدادی 
واکنش به توئیت خسرویار اعلام آمادگی 
نسبت  گوناگون  های  راه  از  که  کردند 

بردارند.  گام  واحدی  پوشاک  تامین  به 
اکانت رسمی  از  کاربران  از  تعدادی  حتی 
شرکت های تامین کننده پوشاک ورزشی 

درخواست کمک کردند.
که  دهد  می  رخ  حالی  در  اتفاقات  این 
فدراسیون فوتبال چندی قبل با برند آلمانی 
اما خیلی زود  توافق رسید  به  آل اشپرت 
این توافق منتفی شد تا در نهایت بار دیگر 
فدراسیون فوتبال از برندهای مختلف برای 

تامین پوشاک تیم ملی دعوت کند.

نگاهیبهرقابتهایکشتیجامدانکلوف؛

قرعه های خوب ، همت بالا

حاصل  برنز  یک  و  طلا  مدال  دو  کسب 
عملکرد تیم چهار نفره کشتی آزاد اعزامی 
دانکلوف  جام  المللی  بین  های  رقابت  به 
رغم  علی  که  مسابقاتی  بود.  بلغارستان 
های  تیم  شاخص  نفرات  اکثریت  غیبت 
روسیه، جمهوری آذربایجان، ژاپن، اوکراین، 
قزاقستان، کوبا  و برخی دیگر نامداران به 
گرجستان،  ها،  آمریکایی  حضور  دلیل 
کیفی  سطح  از  بلاروس  هند،  ازبکستان، 

مطلوبی برخوردار بود.
پرویز  خانی،  یزدانی، مصطفی حسین  رضا 
هادی و حسن یزدانی، 4 ملی پوش عنواندار 
و شناخته شده کشتی کشورمان بودند که 
قرار  پیشاپیش  شدند.  اعزام  بلغارستان  به 
بود حسن رحیمی یکی دیگر از صاحبنامان 
کشتی ایران به عنوان نماینده وزن اول در 

تورنمت مذکور به روی تشک برود اما وی بنا 
به دلایل شخصی و عدم آمادگی کافی، اردو را 
ترک گفت تا کادر فنی تنها با این چهار چهره 
باتجربه راهی بلغارستان شود. حضور تعدادی 
از کشتی گیران شاخص آمریکایی از جمله 
جردن باروز، کایل سنایدر، جیمز گرین، فرانک 
مولینارو و گودزیافسکی و تک ستارگان مدعی 
دیگر کشورهای شرکت کننده خبر از برگزاری 
مسابقات سخت و دشوار می داد بطوری که 
پیش از اعزام تیم ایران، رضا یزدانی با کوله 
باری از تجربه اظهار امیدواری کرده بود کاش 
به جای حضور در بلغارستان  آن هم پس از 
دوری 2 ساله از میادین کشتی بازگشت دوباره 
خود به عرصه مسابقات را از یک آوردگاه سطح 

پایین آغاز می کرد.

قرعه های خوب، همت بالا
اگر چه سطح کیفی این دوره از مسابقات 
جام دانکلوف قابل قبول بود اما حضور تک 
راه  اوزان مختلف  در  ستاره های شاخص 
رسیدن همه مدعیان از جمله قهرمانان ما 
را برای رسیدن به فینال دشوار می کرد. 
مصطفی  که  بود  شرایطی  چنین  تحت 
حسین خانی پس از موفقیت های اولیه در 

مرحله نیمه نهایی در دام کهنه کار کشتی 
بلدی چون بکزاد عبدالرحمانوف گرفتار آمد 
و چاره ای جز شکست پیدا نکرد. نماینده 
وزن 74 کیلوگرم ما در ادامه راخ و برای 
رسیدن به عنوان سوم مسابقات نیز مغلوب 
باتجربه دیگری به نام یاکوب گور از ترکیه 
شد تا بخت حضور بر روی یکی از سکوهای 
سه گانه را بکلی از دست داده باشد.  حسین 
خانی پس از کسب برنز رقابت های جهانی 
تکرار  توفیق  نتوانست  دیگر هرگز   201۶

موقعیت گذشته را داشته باشد.
حسن یزدانی دارنده مدال های طلا و نقره 
امسال  جهانی  پیکارهای  در  اگرچه  جهان 
مجارستان مغلوب دیوید تیلور آمریکایی شد 
اما همانند پلنگ زخمی منتظر فرصتی است 
تا باردیگر در یک میدان مسابقه رودر روی 
این کشتی گیر آمریکایی قرار گیرد اما تیلور  
و برخی دیگر از نامداران وزن 8۶ کیلوگرم 
در جام دانکلوف حضور پیدا نکردند تا حسن 
یزدانی  در کمال آرامش و اقتدار تمام رقبای 
ریز و درشت خود از جمله شعبانوف بلاروس را 
در فینال با اختلاف امتیاز بالا از پیش روبردارد. 
یزدانی در واقع یکی از ستارگان اصلی این دوره 
از مسابقات بود که موفق شد تمام حریفان 

خود را با اختلاف امتیاز عالی از پیش رو بردارد. 
وی با این هنرنمایی برای تمام حریفان خود 

از جمله تیلور آمریکایی خط و نشان کشید. 
از  مدت  طولانی  دوری  پس  یزدانی  رضا 
آمده  باردیگر  کشتی  و  مسابقات  گردونه 
بود تا توانایی های خود را به رخ مدعیان 
داخلی و خارجی بکشد. خصوصا جایی که 
فدراسیون کشتی و شخص رسول خادم در 
مقام سرمربی تیم ملی او را به بایگانی تاریخ 
سپرده بودند اکنون و با برچیده شدن بساط 
گذشته، پلنگ جویبار آمده بود تا حقانیت 
خود را بر روی تشک کشتی به اثبات برساند. 
الحق و الانصاف نیز رضا جز با یک باخت 
خفیف ۵-4 به والری آندریتسف اوکراین در 
دیگر مسابقات یک سرو گردن از حریفان 
بالا تر بود. این اوکراینی همان کشتی گیر 
عنواندار است که یزدانی در المپیک لندن 
برابر وی آسیب دید. با تمام این احوال پلنگ 
جویبار از پا نیستاد و در دیدار برای کسب 
مدال برنز موفق شد حریف نه چندان مطرح 
ام توانمند روسی خود را از پیش رو برداشته 
و بازگشت دوباره خود به دنیای قهرمانی را با 

یک مدال ارزشمند جشن بگیرد.
پرویز هادی آخرین نماینده کشتی ایران در 

جام دانکلوف مردانه جنگید و مزد زحمات 
خود را در یک اوردگاه دشوار با کسب طلای 
ارزشمند گرفت. هادی برای رسیدن به فینال 
اغلب مدعیان را مقتدرانه شکست داد. بهره 
گیری از تاکتیک مناسب، قدرت بدنی بالا و 
میل به پیروزی باعث شد تا این قهرمان خوب 
آذری تیم ملی، در مسیر پیروزی  هر دو 
نماینده  کشتی آمریکا خصوصا گودزیافسکی 
را با نتیجه خوب از پیش رو بردارد. دانیل 
لیگتی مجاری و ژی وی دنگ چینی که به 
واسطه قرعه مناسب نایب قهرمان مسابقات 
جهانی مجارستان شده بود را به سهولت از 
میان برداشت تا در فینال ،حریف نام آشنایی 
از اوکراین به نام خوتسیانوسکی را ملاقات 
کند. این اوکراینی نیز در نهایت مغلوب هادی 
شد تا نماینده کشورمان مدال طلای سنگین 

وزن را بر گردن آویزد.
به این ترتیب چهار کشتی گیر اعزام ما به 
بلعارستان با دست پر به کار خود پایان دادند 
تا امیدواری ها برای سربلند کردن دوباره 
کشتی ازاد ایران در میدان جهانی 2019 
بیشتر شود. جایی که طی دو سال گذشته 
و به دلیل کسب عناوین نهم و ششم جهان 

امید ها نا امید شده بود.

نگاهیبهرقابتهایکشتیجامدانکلوف

تیتر

محمدرضا کاظمی

استمدادسرمربیتیمفوتبالدخترانایرانازمردمبرایتامینپوشاکملیپوشان!
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7 ورزشی

هفته نخست لیگ قهرمانان آسیا در حالی 
تیم  آغاز می شود که  )دوشنبه(  امروز  از 
استقلال  و  پرسپولیس  آهن،  ذوب  های 
باید  مسابقات  این  در  ایران  نماینده  سه 
برای نمایش قدرت خود به مصاف حریفان 

آسیایی بروند.

به گزارش »دنیای هوادار«، هفته نخست 
)دوشنبه(  امروز  از  آسیا  قهرمانان  لیگ 
ادامه  ماه  اسفند  تا 1۵  و  آغاز می شود 
و  استقلال  های  تیم  این  از  پیش  دارد. 
راهی  مستقیم  صورت  به  پرسپولیس 
آهن  و ذوب  بودند  مرحله گروهی شده 
و سایپا نیز برای رسیدن به این مهم در 
پلی آف به مصاف حریفان خود رفتند که 
فقط نماینده فوتبال اصفهان موفق بود و 
شاگردان علی دایی سرمربی تیم سایپا با 
قبول شکست مقابل الریان قطر از حضور 

در لیگ قهرمانان آسیا بازماندند.
تیم فوتبال ذوب آهن که در لیگ برتر باشگاه 
های ایران وضعیت مناسبی ندارد و با 1۵ 
امتیاز و 2 بازی کمتر در جایگاه چهاردهم 
جدول رده بندی ایستاده، موفق شد در دیدار 
پلی آف لیگ قهرمانان آسیا و در مصاف با 
یاران »مهدی طارمی« در تیم الغرافه قطر 
به پیروزی برسد. این مهم در حالی حاصل 
شد که بیشتر کارشناسان شکست نماینده 
ایران را پیش بینی می کردند ولی شاگردان 
ذوب  تیم  سرمربی  منصوریان«  »علیرضا 
آهن در یک دیدار دراماتیک، بازی 2 بر صفر 
باخته مقابل الغرافه را با نتیجه 3 بر 2 به 
سود خود خاتمه دادند و به مرحله گروهی 

مسابقات راه یافتند.
منصوریان که از هفته سیزدهم لیگ برتر 
باشگاه های ایران سکان هدایت تیم ذوب 
آهن را بر عهده گرفت، نتوانسته در لیگ 
موفق عمل کند و دو شکست و 4 تساوی 
حاصل تلاش او و شاگردانش تا پایان هفته 

بیستم لیگ ایران است.
وی در زمانی که هدایت تیم فوتبال نفت 
یک  تا  شد  موفق  داشت،  عهده  بر  تهران 
چهارم نهایی این رقابت ها صعود کند و با تیم 
استقلال تهران نیز از مرحله گروهی صعود 
کرد. حال باید دید شاگردان این مربی جوان، 
برابر نماینده فوتبال عراق چه عملکردی را به 

نمایش می گذارند. 
اصفهان  وارد  اسفند   10 که  الزورا  تیم 
شده، »بهاء جمیل« را به دلیل مصدومیت 
که  شاکر«  »حکیم  و  ندارد  اختیار  در 
سابقه سرمربیگری تیم ملی فوتبال عراق 
را در کارنامه دارد، چند روزی است که 
سکاندار هدایت این تیم را بر عهده گرفته 
و امیدوار است در مصاف با تیم ذوب آهن 

به نتیجه برسد.

از تیم های ایرانی نمی ترسیم
این مربی در نشست خبری پیش از بازی در 
جمع خبرنگاران گفت: فردا اولین بازی ما 
برابر ذوب آهن است. تیمی که از نظر کیفی 
سطح خوبی دارد. بیشتر بازیکنان ما بومی 
هستند. امیدوارم که شانس داشته باشیم. 
آماده مسابقه فردا هستیم. امیدوارم بازی 

فردا بازی خوبی باشد.
او ادامه داد: به نظر من ذوب آهن از لحاظ 
کیفی تیم خوبی است و ما تدابیر تکنیکی را 
به گونه ای در نظر گرفته ایم که فردا بهترین 

نتیجه را برابر این تیم داشته باشیم.
شاکر درباره میزان آمادگی تیمش برای بازی 
فردا هم بیان کرد: تیم ما در آمادگی کامل 
به سر می برد و در این خصوص با بازیکنان 
کار شده است که بهترین عملکردشان را به 

نمایش بگذارند.
سرمربی الزورا در مورد شرایط تیمش در 
عراق هم اظهار کرد: تیم ما در سال 19۶9 
از  زیادی  باشگاه های  است.  تأسیس شده 
عراق در لیگ قهرمانان حضور داشته اند اما 
24 سال است که الزورا در این مسابقات 
نبوده است. ما قهرمان سال گذشته عراق 
هستیم ولی الان در رتبه چهارم عراق حضور 
داریم. باید به شما بگویم ما هیچ هراسی از 
تیم های ایرانی و ذوب آهن نداریم و از این 
چالش استقبال می کنیم. برای هر دو تیم 

آرزوی موفقیت دارم.
اظهار داشت:  علیرضا منصوریان  ادامه  در 
دوتا بازی سخت در پلی آف داشتیم و این 
در  و لایق حضور  گذراندیم  را  مرحله  دو 

مرحله گروهی بودیم.

آسیا می تواند محلی باشد برای پرش 
بازیکنان جوان

سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن ایران ادامه 
جوانان  برای  بزرگی  امتحان  امروز  داد: 
ماست که بازیکنان خوبی داریم که به همراه 

بازیکنان باتجربه چالش سختی دارند.
وی در خصوص بازیکن خوبی که تیم عراقی 
برای خنثی  راهکار وی  و  دارد  اختیار  در 
کردن اثرات این بازیکنان افزود: ما بر روی 
قطعاً  و  هستیم  متمرکز  عراقی  تیم  کل 
برای بازیکنان قدرتمند این تیم نیز برنامه 
داریم؛اعتقاد دارم که اگر مجموعه ما فردا به 
خوبی عمل کنند، تاکتیک ما به تیم مقابل 

دیکته شود.
منصوریان درباره عملکرد ضعیف ذوب آهن 
در لیگ اما درخشش در آسیا گفت: اولین 

برتر  لیگ  در  است؛  برتر  لیگ  هدفمان 
کشور تمامی تیم ها شناخت خوبی از هم 
دارند و آسیا نقطه عطف ما است و می تواند 
محلی باشد برای پرش بازیکنان جوانان 
تیم؛ در لیگ تلاش کردیم ساختار عقب 
زمین را درست کنیم و راحت گل نخوریم 

و موفق بودیم.
ادامه  ذوب آهن  فوتبال  تیم  سرمربی 
برای  آسیا  قهرمانان  لیگ  در  داد:حضور 
فشردگی  ولی  است  ارزشمند  تیمی  هر 
بازی ها به ما آسیب رسانده و تنها تیمی 
بعد  به مرحله  پلی آف  با دو  هستیم که 
صعود کردیم؛ از سازمان لیگ می خواهیم 
که کمک ما کند زیرا اگر ما از گروه خود 
ایران  سهیمه  آینده  سال  کنیم  صعود 

افزایش خواهد یافت.

»دنیایهوادار«ازهفتهاوللیگقهرمانانآسیاگزارشمیدهد؛

آسیا در انتظارهنرنمایی شاگردان علی منصور

مهاجم پرسپولیس که بار دیگر در صدر جدول گلزنان 
قرار گرفته، ابراز امیدواری می کند تیمش در سه جامی 

که پیش رو دارد، موفق به کسب عنوان شود.
کسب  به  موفق  گذشته  فصل  در  که  علیپور  علی 
مدعیان  جمع  در  دیگر  بار  شد،  گلی  آقای  عنوان 

اصلی این عنوان قرار گرفته و امیدوار است با حمایت 
بار دیگر  تیمی  هم تیمی هایش، ضمن کسب عناوین 
آن خود کند.  از  نیز  را  عنوان  این  به  طعم دستیابی 
علیپور اما رویاپردازی بزرگی نیز دارد و مدعی است به 
دنبال این خواهند بود تا در این فصل پرسپولیس را به 

سه گانه برسانند.
مهاجم پرسپولیس درباره شرایط این تیم و بازی های 
پیش رو گفت: بازی سختی بود و موقعیت های زیادی 
را برابر حریف شکل دادیم و به نظرم هواداران از این 
نمایش رضایت دارند. با این حال مهم سه امتیاز بازی 
بازگشتیم.  جدول  صدر  به  و  کردیم  کسب  که  بود 
فشردگی بازی ها و رقابت سخت کار را برای دستیابی به 
نتیجه سخت کرده و باید تلاش بیشتری برای دستیابی 

به موفقیت دوباره داشته باشم.
وی درباره از دست دادن پنالتی تیمش در این جدال 
گفت: خب پنالتی از دست رفت و خیلی از این اتفاق 

ناراحتم. امیدوارم در بازی های بعدی بتوانم این اتفاق را 
جبران کنم. با تمام ناراحتی بابت از دست دادن پنالتی 
از این جهت خوشحالم که نتیجه تیم با پیروزی همراه 

بود و مهم این بود که سه امتیاز را کسب کردیم.
علی علیپور درباره بازی حساس این هفته تیمش مقابل 
پاختاکور گفت: با روحیه بالایی آماده این جدال خواهیم 
شد. پاختاکور مطمئنا تیم قدرتمندی است که توانسته 
النصر را در امارات حذف کند. باید یک استارت قدرتمند 
در شروع مسابقات داشته باشد. بازی اول همیشه مهم 
و حساس است. ما اما با قدرت در کنار هواداران مان 
برای این بازی حاضر می شویم و به دنبال اولین برد 
این فصل خود خواهیم بود تا ماجراجویی مان را در این 

فصل آغاز کنیم.
وی با اشاره به رقبای تیمش در این دوره از مسابقات 
الاهلی  و  تیم گروه ماست  السد قدرتمندترین  گفت: 
عربستان نیز نیاز به تعریف ندارد. جدول سختی پیش 

بهترین  که  هستیم  مصمم  ما  اما  دارد  قرار  ما  روی 
آقای  که  تاکتیکی  کارهای  باشیم.  داشته  را  عملکرد 
برانکو ایوانکوویچ می خواهد را انجام و موفق و دست 

پر از زمین خارج شویم.
او  از  که  انتقاداتی  و  بودیمیر  عملکرد  درباره  علیپور 
جدیدی  فضای  اکنون  او  هرحال  به  گفت:  می شود 
فرصت  به  نیاز  که  است  طبیعی  و  می کند  تجربه  را 
وقتی  بازیکنان  همه  دارد.  هماهنگی  برای  بیشتری 
وارد فضای جدید می شوند نیاز به فرصت دارند تا با 
یکدیگر هماهنگ شوند. خودم نیز روزهای ابتدایی در 
پرسپولیس شرایط هماهنگی و پیشرفت را پشت سر 
گذاشتم و شرایط به این شکل و با انتقاداتی نیز همراه 
بود که کمک کرد در مسیر پیشرفت قرار گیرم. با این 
حال او بودیمیر است، بازیکنی که از اروپا آمده و تجربه 
بالا و کیفیت مناسبی دارد و تجربه حضور در لیگ 

قهرمانان و برابر تیم های بزرگ را داشته است.

بودیمیربازیکنبزرگیاستوشکنداشتهباشیدموفقمیشود

علیپور:باپرسپولیسبهدنبالسهگانهخواهیمبود

هومن ناظمی
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چهار روز بعد از اینکه بارسلونا در سانتیاگو 
برنابئو رئال مادرید را از رسیدن به فینال 
کوپا دل ری محروم کرد، شاگردان ارنستو 
والورده یک بار دیگر در همین استادیوم 
دشمن قدیمی را شکست دادند تا کورس 
قهرمانی لا لیگا هم عملا برای رئالی ها به 

پایان برسد.
راکیتیچ  ایوان  پیروزی بخش  تک گل 
بود که سانتیاگو  این معنا  به  برنابئو  در 
سولاری و شاگردانش حالا 12 امتیاز با 
بارسلونای صدرنشین فاصله پیدا کرده اند، 
در حالیکه فقط 12 بازی به پایان لیگ 
باقی مانده. در ضمن معنای دیگر این گل 
دست بالا پیدا کردن بارسلونا در مجموع 
بازی های رو در رو برابر رئال، برای اولین 
بار در 87 سال اخیر بود. بارسا حالا 9۶-

9۵ از رئال پیش افتاده است.
مدیون  را  آمار  این  برگرداندنِ  بلوگرانا 
سلطه یک دهه اخیرشان هستند. بارسا 
در 18 بار اخیری که به برنابئو سفر کرده، 
در رقابت های مختلف، 11 بار به پیروزی 
اخیرشان  بازی  چهار  هر  آن ها  رسیده. 
با پیروزی  رئال  را هم در خانه  در لیگ 
پشت سر گذاشته اند. البته ال کلاسیکوی 

دیشب نه جذابیت آن 3-4ها و 2-3ها را 
داشت و نه اقتدار آن 0-4ها و 2-۶ها را. 
با این وجود برد 0-1 بارسا در این شب 
اختلاف آن ها با اتلتیکو مادرید حالا رده 
دومی را هم به 10 امتیاز رساند و عملا 
قدمی بسیار بلند به سوی یک قهرمانی 

دیگر در لا لیگا برداشت.
از منظر رئال اما قرار بود سه بازی در هفت 
روز سرنوشت فصل شان را تعیین کند. با 
از دست رفتن جام حذفی و لیگ، حالا 
تنها امید رئالی ها به چمپیونز لیگ است، 
فاتحش  پیاپی  سال  سه  که  تورنمنتی 
در   2-1 پیروزی  وجود  این  با  شده اند. 
بازی رفت در خانه آژاکس هم تضمینی 
تیم  هشت  جمع  به  آن ها  صعود  برای 
پایانی نیست. تیمی که برای اولین بار در 
1۵ سال اخیر سه بازی خانگی پیاپی را 
باخته، اصلا بعید نیست چهارمین شکست 
را هم به این روند اضافه کند، شکستی 
بیش از سه بازی قبلی برایشان گران تمام 

خواهد شد.
گل بارسا در بازی دیشب از اشتباه تونی 
کروس شروع شد که اجازه داد سرخیو 
بوسکتس توپ را ازش بگیرد. بعد لیونل 

مسی در ضدحمله راکیتیچ را پیدا کرد و 
هافبک کروات بارسا هم با یک و دویی با 
سرخی روبرتو خودش را در موقعیت تک 
به تک با تیبو کورتا قرار داد. با اینکه زاویه 
تنگ بود، راکیتیچ با چیپی دقیق و زیبا 
چند  که  اتفاقی  کرد،  باز  را  رئال  دروازه 
دقیقه قبلش هم روی حرکتی مشابه از 

مسی می توانست رخ دهد.
با اینکه بین این دو صحنه جرارد پیکه هم 
ضربه لوکا مودریچ را از وارد شدن به درون 
دروازه شان منحرف کرده بود، جریان کلی 

راکیتیچ،  گل  از  بعد  خصوص  به  بازی، 
جوری بود که کاملا بوی پیروزی بارسلونا 
می آمد. نه اینکه این بازی ای ساده یا یک 
را خیلی  بازی  والورده  باشد. خود  طرفه 
خیلی نزدیک دانست و سولاری از آن به 
عنوان جدالی برابر یاد کرد. اما اطمینانی 
دقیقا  می شد  دیده  بارسا  بازی  در  که 
عاملی بود که رئالی ها نداشتند، عاملی که 

تا پایان کار هم با آن ها همراه بود.
و  کروس  رفتن  بیرون  با  دوم  نیمه  در 
گرت بیل، که با سوت اعتراضی هواداران 

مادریدی همراه بود، ایسکو به امید اول 
تیمش در بعد خلاقیت هجومی بدل شد و 
وینیسیوس جونیور به خطرناک  ترین مهره 
آن ها. اما پیکه و کلمان لانگله که خودش 
تا  کرد،  بلوکه  را  وینیسیوس  یک ضربه 
لحظه آخر استوار ایستادند تا یک پیروزی 
ارزشمند خارج از خانه دیگر برای بارسا 

به ثبت برسد.
در لحظات پایانی نیمه دوم مسی و فیلیپه 
کوتینیو می توانستند باز هم دروازه کورتوا 

را باز کنند، اما همان یک گل کافی بود.

»دنیایهوادار«گزارشمیدهد؛

یک گل کافی بود: 95-96

احتمال اخراج سرمربی عربستانی حریف پرسپولیس
با آمدن فوساتی  نه تنها نتایج الاهلی بهتر نشده بلکه بدتر هم شده تا جایی که این 

تیم عربستانی در پنج بازی خود دو شکست، دو تساوی و یک پیروزی را به دست 
آورده است. روزنامه اسپورت عربستان اخراج زود هنگام فوساتی را بعید ندانست و 

نوشت که با ادامه این نتایج سرمربی اروگوئه ای از کار برکنار خواهد شد.

ژاوی غائب بزرگ السد برابر الاهلی
السد در این دیدار حساس یک غائب بزرگ دارد و او کسی جز ژاوی هرناندز نیست. 

کاپیتان اسپانیایی السد، به خاطر آسیب دیدگی قادر به همراهی تیمش در این دیدار 
حساس نیست. او در فصل جاری بازی های زیادی را به خاطر آسیب  دیدگی از 

دست داده است.

کوواچ: همه با هم برای قهرمانی بایرن مونیخ
کوواچ  گفت: ما می دانیم که در این فصل هر چیزی ممکن است. برای همین 

باید آرامش خودمان را حفظ کنیم. ما فقط به این فکر می کنیم که در هر بازی 
با تمام قوا به میدان برویم و هر کاری از دستمان برمی آید برای قهرمانی بایرن 

انجام دهیم«.

سرمربی پیشین تراکتورسازی از کویت اخراج شد
تونی اولیویرا سرمربی پرتغالی که هدایت تیم الکاظمه کویت را بر عهده داشت، با 

تصمیم مسئولان این باشگاه از هدایت این تیم کنار رفت.این خبر را سایت الکاس قطر 
اعلام کرد. »عبدالحمید العسعوسی« به جای تونی تا انتهای فصل هدایت کاظمه را بر 

عهده خواهد داشت.

خیال شفر بابت بازی با الدحیل راحت شد
در واکنش به هجمه وارد شده از سوی هواداران استقلال، به کمیته اخلاق در خصوص 

محرومیت گادوین منشأ از کلیه فعالیت های فوتبالی آن هم درست در آستانه دیدار 
حساس و آسیایی این تیم مقابل الدحیل، کمیته اخلاق تبصره ای به حکمش الحاق 

کرد تا بازی آسیایی آبی پوشان از این قاعده مستثنا باشد.

کوتاه از ورزش
ایران و جهان بعضی ها داغشو دوست دارن 

جهانبخش نمره بازی 7 گرفت
در مسابقات هفته29 لیگ برتر انگلیس، برایتون موفق شد یک بر صفر هادرسفیلد 

را شکست دهد. در این بازی »علیرضا جهانبخش« 78 دقیقه برای تیمش بازی کرد 
و بعد جای خود را به ایزکوریردو سپرد. روزنامه ایندپندت برایتون، بعد از این مصاف 

به بازیکنان تیم برنده میدان نمره داد که جهانبخش نمره 7 گرفت.

استیلی: اردوی قبلی را به خاطر تیم ها لغو کردیم
استیلی، گفت: این آخرین اردوی ما قبل از شروع مسابقات است. اردوی قبلی را به 

خاطر اینکه تیم ها بازیکن در اختیار ما نمی گذاشتند کنسل کردیم. ناچار به برگزاری 
اردو هستیم. چند بازیکن ما فقط در لیگ بازی می کنند و مجبور هستیم تیم را 

جمع کنیم تا از لحاظ جسمانی و تاکتیکی وضعیت تیم را بهبود ببخشیم.

والورده: هنوز قهرمانی ما قطعی نیست
سرمربی بارسلونا پس از دومین پیروزی اش در ال کلاسیکو در طول یک هفته 

گفت: هنوز هیچ چیزی قطعی نیست. مسیر ما برای قهرمانی در لالیگا ادامه دارد. 
ما 12 امتیاز بالاتر از رئال هستیم ولی باید هوشمندانه کار کنیم. صحنه درگیری 

راموس و مسی را ندیدم اما ال کلاسیکو همیشه سخت است.

بارسلونا پس از ۸7 سال در تعداد پیروزی از رئال عبور کرد
رئال مادرید در سانتیاگو برنابئو میزبان بارسلونا بود و با یک گل مغلوب شد. 

آبی اناری ها با این برد تعداد بردهای خود مقابل رئال را به عدد 9۶ رساندند تا از 
کهکشانی ها در تعداد برد پیشی بگیرند. در بازی چهارشنبه شب که با برد بارسا به 

پایان رسید تعداد بردهای دو تیم به عدد 9۵ رسیده بود.

منچسترسیتی در آستانه کنار گذاشتن از لیگ قهرمانان اروپا
کنار گذاشته شدن منچسترسیتی از لیگ قهرمانان اروپا، یک گام دیگر جدی تر 

شد. روزنامه اشپیگل آلمان، مستندات جدیدی ارائه کرد که بر مبنای آن مشخص 
شده که سیتی چگونه قوانین فیرپلی مالی یوفا را دور زده است.همچنین سیتی در 

زمینه جذب برونو زوکلینی، اتحادیه فوتبال انگلیس را نیز فریب داده است.


